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PONDĚLÍ 14. ŘÍJNA

Když jsem se s Jarkem Nohavicou loučil po křtu mé nové knihy o buranské sociologii, připomínal mi:
“Petře, neztrácej čas hádkami se zlými lidmi.”
Nebudu tedy na řeporyjského vepře reagovat.
Ale o fackování Jarek nic neříkal!

ÚTERÝ 15. ŘÍJNA

Případ džihádistů, kteří přepadli a zmrzačili číšníka v centru Prahy, dopadl podle nejhoršího
očekávání. Justice čekala, až veřejnost vychladne a pozornost se obrátí jinam. Poté, co dva zabijáci
byli propuštěni na podmínku, ti další dostali v podstatě symbolické tresty, takže budou na svobodě
do ramadánu. Čas do té doby nejspíš stráví ve fešáckých podmínkách – s vlídným zacházením, halal
stravou a dalšími výhodami.
Není to, žel, ojedinělý případ, nýbrž převládající trend. Afghánský uprchlík, který znásilnil zdravotní
sestru na Bulovce, byl osvobozen. Další afghánský uprchlík, který se pokusil podříznout hosta
brněnské diskotéky, byl propuštěn z vazby a není jisté, jestli se ještě někdy objeví.
Byly doby, kdy byli všichni smířeni s tím, že pokud se zločinu dopustí synáček z prominentní
stranické rodiny, nebude souzen stejně přísně jako ostatní. Dnes jsou ve stejné situaci muslimové.
Probíhá to vlastně stejně jako v západní Evropě, kde si šaríju zavedli sami Angličani nebo Švédové.
Muslimové toho ani nemuseli moc udělat.

STŘEDA 16. ŘÍJNA

Takže další kolo církevních restitucí je za námi (než představitelé další církevní organizace podají
další žaloby). Katolická církev se vyhne placení 15procentní daně a něco ušetří, ale v konečném
důsledku prodělá. Zaplatí za finanční úsporu tím, že 9 milion§ lidí ji bude nenávidět ještě zběsileji
než dosud a že se může spolehnout, že naprostá většina národa podpoří cokoliv antikatolického. A
pokud by snad lidé byli málo naštvaní, přidá se trocha triumfalistického výsměchu (co třeba
Mariánský sloup pár kroků od popraviště?). Což vede k dalšímu sbližování církví s neomarxistickými
silami jak v politice (TOP09), tak v neziskovém sektoru. Máme tu tedy jasně vyprofilované ostře
protinárodní církve.
Až zase někdy uslyšíte řeči o potřebě náboženské obrody a o tom, že Češi jsou ateistický národ,
vzpomeňte si na to. Je těžké nebýt ateistickým národem, když si oficiální církve počínají takto. Jeden
Duka a jeden Piťha na tom nemohou nic změnit.
Pokud přijde nějaká duchovní obroda, zcela jistě nepřijde z téhle strany.

ČTVRTEK 17. ŘÍJNA

Před lety pochopil Martin Konvička – přesně, než kdokoliv jiný – podstatu našeho civilizačního
střetnutí s islámem. A dnes je zase o krok napřed. Tentokrát v otázce životního prostředí.
Upozorňuji na jeho zcela zásadní text, který vyšel na poloodborném portále Ekolist. Ukazuje tam, že
spor ekologie – ekonomika v tuto chvíli neexistuje. To, co prosazují klimatičtí fanatici, je pro ničivé
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pro přírodu, bez ohledu na finanční dopady.
V minulém kole zavedli biopaliva, solární energetiku, větrníky. Každé z těchto opatření poškodilo
přírodu víc než průmysl a doprava. Teď tu jsou s vegetariánstvím a zběsilým zalesňováním – opět s
nedozírnými dopady na životní prostředí.
A opět je nekorektní o tom mluvit. Opět je tomu tak, že každý, kdo se postaví mediálním lžím, musí
počítat s problémy.

PÁTEK 18. ŘÍJNA

Belgie a Německo připravují evakuaci “svých” bojovníků a bojovnic IS ze Sýrie. Možná se s nimi tedy
brzy setkáme v Praze nebo jakékoliv části republiky. Hlavně, že mají jasně srovnané priority, kdo
nejvíc potřebuje ochranu.

SOBOTA 19. ŘÍJNA

Strpění migrantů nejspíš schváleno nebude. Ale záleží na tom? Stěží. Nedokážeme zabránit tomu, že
se policie a soudy budou chovat, jako by strpění uzákoněné bylo. Nedokážeme se dokonce ani
dozvědět, jestli tak postupují.
Jediné možnost by byla, aby lidé systematicky sledovali jednotlivé případy, požadovali údaje na
základě práva na informace, sestavovali podklady pro interpelace spřáteleným poslancům, dělali
rámus, organizovali nátlakové akce. Jen tak by bylo možné zajistit dodržení zákona.
Jenže to by tu museli být lidé, co se tomu věnují naplno. Nestačí pár vlastenců, co to dělá po
večerech a ještě ve strachu, že budou vyhozeni z práce.
Ani poslanci a jejich asistenti to nemohou zvládnout. Proto je kriticky důležité, aby politická strana
byla obklopena houfem stejně smýšlejících spolků, sdružení a neziskovek. Politická strana jim
pomáhá zajistit chod a financování, ty party pak zase podporují politickou stranu. V angličtině se pro
to používá slovo “grassroots”. Bez toho není možné žádný politický program prosadit.
Když politická strana taková občanská sdružení nepodporuje, vyvolává to dokonce otázku, nakolik
své ideály myslí vážně. Zda náhodou nejde jen o to pronášet projevy a brát poslanecké platy.

NEDĚLE 20. ŘÍJNA

Obyvatele Katalánska pokládám za magory, ale to nic nemění na tom, že po tom, co se stalo, mají
morální právo na ozbrojený odpor proti tyranské vládě Španělska.


